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Miljøministerens svar på spørgsmål nr. 141 (alm. del) stillet af Folke-
tingets Miljø- og Planlægningsudvalg. 
 
 
Spørgsmål 141 
Hvad agter miljøministeren at foretage sig for at nedbringe antallet af foru-
reninger af drikkevandsforsyningerne og dermed antallet af sygdomstilfælde 
som følge heraf? 
 
Svar 
Jeg kan oplyse, at Miljøministeriet - på baggrund af henvendelser fra  
DANVA (Dansk Vand- og Spildevandsforening) og FVD (Foreningen af 
Vandværker i Danmark) - som følge af en alvorlig forureningssag i Køge i 
januar 2007 nedsatte en arbejdsgruppe, som skal kortlægge omfanget af de 
mikrobiologiske forureninger i vandforsyningen samt årsagerne hertil. I  
arbejdsgruppen deltager bl.a. repræsentanter fra KL, DANVA, FVD og 
Sundhedsstyrelsen.  
 
Jeg forventer, at arbejdsgruppen i løbet af foråret 2008 vil komme med sine 
anbefalinger til, hvordan drikkevandssikkerheden kan øges, og dermed 
hvordan antallet af sygdomstilfælde kan nedbringes. 
 
Jeg vil afvente arbejdsgruppens anbefalinger, førend jeg tager stilling til 
eventuelle nye initiativer.  
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